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Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Benjamin Dousa (M), ordförande §§ 1-26 

Elvir Kazinic (S), vice ordförande §§ 1-26 

Aleks Sakala (M), §§ 1-26 

Tatjana Kovacic (M) §§ 1-26 

Kerstin Thufvesson (M) §§ 6-26 

Mats Rydelius (M) §§ 1-26 

Asi Rebbati (L) §§ 1-17, 19-26, jäv § 18 

Martin Michel (MP) §§ 1-26 

Ahmet Music (MP) §§ 6-26 

Kerstin Aggefors (S) §§ 1-26 

Staffan Svärd (S) §§ 1-26 

Galina Monsalves Leal (S) §§ 6-11 j, 11 l- 

26, jäv §11 k 

Niklas Thorén (V) §§ 1-26 

Basit Choudhury (M) §§ 1-11a, 11c-26, jäv 

§11b 

Sinan Tayeb (M) §§ 6-26 

Jean-Robert Nino (M) §§ 1-26 

Tomas Beer (MP) §§ 1-26 

Lara Siadat (MP) §§ 6-26 

Banar Sabet (C) §§ 1-26 

Estanislao Mboro (S) §§ 1-26 

Kyllikki Iroegbu (S) §§ 1-26 

Omar Ahmed (S) §§ 1-26 

Tara Rasul Aziz (S)§§ 1-26 

Ahmed Sharaf Abdi (V) §§ 1-26 

 

  

    

    
Tjänstgörande ersättare 

Basit Choudhury (M) för Kerstin Thufvesson (M) §§ 1-5, Estanislao Mboro (S) för 

Galina Monsalves Leal (S) §§ 1-5 samt § 11 k, Tomas Beer (MP) för Ahmet Music 

(M) §§ 1-5, Basit Choudhury (M) för Asi Rebbati (L) § 18 

 Tjänstgörande ersättare 
 

    
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde 

§§ 1-5: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, nämndsekreterarna Hans Peters och 

Josephine Lindström.                                                         

§§ 1-5: Avdelningschef Ingrid Brännström  
 

Öppet sammanträde §§ 6-26: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, administrativ chef 

Johan Hernman, avdelningschef Susanne Tengberg, HR-chef Tiina Palmqvist, 

avdelningschef Ulrika Axelsson, avdelningschef Ingrid Brännström, avdelningschef 

Kim Lagerquist, strateg Ingrid Friberg och nämndsekreterarna Hans Peters och 

Josephine Lindström. 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 6-26: Ritta Eddib (Kommunal), Ata Hosseini (Vision) och 

Nadja Gürsoy (SACO). 

 Personalföreträdare 

 
Justerare och dag för justering  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordförande Benjamin Dousa (M) och vice Elvir Kazinic (S), 20 december 2018.  Utses att justera  
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 18 december 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 19:30  

 

Plats: Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16 Husby centrum 

 
   
 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

§§ 3, 9, 10, 12, 13 och 14 

 

Justerat den 18 december 2018  

 

 

 

Ordföranden Benjamin Dousa (M) 
 
 
 

Vice ordföranden Elvir Kazinic (S) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) och vice ordföranden Elvir Kazinic (S) fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum 20 december 2018.  
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

22 november 2018 justerats den 28 november 2018.    
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§ 3 
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt ärende 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 1.4.-566-2018 
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§ 4 
Information om inkommen utredning enligt patientsäkerhetslagen 
(lex Maria), enskild regi 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 1.2.2.-604-2018 
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§ 5 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 28 november, 4 december 

och 12 december 2018.  
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Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17:32 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 19.05.   
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§ 6 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Åsa Edlund, med flera, lämnade följande information till nämnden under 

allmänhetens frågestund: 

 Om hembesöksprogrammet. 

 

Stadsdelsnämndens ordförande och stadsdelsdirektören gratulerade 

hembesöksteamet till utmärkelsen kvalitetspriset 2018, och överlämnade 

blommor.  

 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 
 Om förvaltningens jullovsprogram som erbjuder kostnadsfria 

aktiviter under julhelgerna inklusive nyår.  

 Om att åtgärder vid Ungdomens hus kommer att vidtas under veckan. 

Ungdomens hus kommer att öppnas i helgen som kommer.  

 Om att det pågår ett samarbete med MTR, SL och polisen för att 

stävja narkotikahandeln vid Rinkeby tunnelbanehall. 

 Om att det pågår ett samarbete med bostadsbolagen och 

fackförvaltningarna angående information och åtgärder gällande 

sophantering.  
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Frågor från nämnden 

 

 Martin Michel (M) tog upp frågan om råttor – förbättring av 

sophämtning. Förvaltningen svarade att det hämtas cirka två ton sopor i 

veckan från allmänna sopkorgar. 

 Staffan Svärd (S) tog upp frågan om trafikproblem på Danmarksgatan. 

Förvaltningen svarade att det är ett problem och att förvaltningen ska 

kontakta trafikförvaltningen och SL. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om att införskaffa större sopkorgar i 

stadsdelsområdena och om alternativa lösningar för att minimera 

problemet med råttor. Förvaltningen svarade att det genomförs ett test att 

ha färre sopkorgar i ett område för att begränsa mängden hushållssopor.  

 Lara Siadat (MP) tog upp frågan om polisens agerande vid 

tunnelbanehallen i Rinkeby.  
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§ 7  
Inkomna medborgarförslag 
 

Inga inkomna medborgarförslag fanns. 
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§ 8 
Månadsrapport till nämnden i december 2018  

 

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport. 

 
Ärendet 
Sammantaget beräknas ett överskott om 0,5 mnkr såväl före som efter 

resultatöverföringar. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 8 december 2018.  

Dnr 1.2.1.-607-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 9 
Ny fristående förskola på Kista Äng 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förslaget om en förskola på Kista äng med 

kapacitet för nio avdelningar. 

2. Stadsdelsnämnden begär att kommunstyrelsens ekonomiutskott godkänner 

förslaget om en ny förskola med nio avdelningar på Kista äng.  

3. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa den nya förskolan 

på Kista äng av Skolfastigheter i Stockholm AB (SISAB) för att senare 

teckna hyreskontrakt under förutsättning att kommunstyrelsens 

ekonomiutskott godkänner projektet. 

4. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Ett nytt bostadsområde med ca 1 600 bostäder planeras på Kista Äng. Nio 

byggaktörer har fått varsin markanvisning och en detaljplan är utarbetad och 

godkänd av stadsbyggnadsnämnden. Utifrån behovet av förskoleplatser planerar 

exploateringskontoret för två förskolor i Kista Äng. Den i detta ärende aktuella 

förskolan med nio avdelningar uppförs av Skolfastigheter i Stockholm AB 

(SISAB). Projektkostnaden har uppgått till 76 858 710 kr. Hyra år 1 blir 

3 971 806, vilket innebär en årshyra per barn om 26 545 kr. Tillträde och 

verksamhetsstart bedöms ske våren 2023. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 december 2018.  

Dnr 2.6.-429-2017 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 10 
Yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm om laglighetsprövning 
enligt kommunallagen 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande i mål nr 

24410-18. 

2.   Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Förvaltningsrätten i Stockholm har förelagt Stockholms kommun genom 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd att inge yttrande med anledning av överklagande 

av beslut den 27 september 2018 om lokalanpassningar i tertialrapport 2. 

Förvaltningen bedömer att klaganden inte har anfört någon omständighet som 

medför att det överklagade beslutet kan anses olagligt i något av de hänseenden 

som anges i 13 kap. 8 § KL. Överklagandet ska därför lämnas utan bifall. Ett 

yttrande har utarbetats i samråd med den juridiska avdelningen på 

stadsledningskontoret. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 

yttrandet. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 30 november 2018.  

Dnr 1.4.-575-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
 
Särskilda uttalande 
Särskilt uttalande avgavs av Niklas Thorén (V) enligt följande: 

 

De många turerna kring ungdomsgården Reactor har varit problematiskt för de 

berörda. Det går inte att planera för en verksamhet där en inte vet om man ska 

verka i en ungdomsgårdslokal med stora idrottsytor som ligger enskilt, eller i en 

kontorslokal i Husby centrum. Flytten av Reactor har väckt starka reaktioner 

från ungdomarna, deras föräldrar och andra berörda. De flesta berörda är relativt 

överens – den nya lokalen är inte lämplig för en ungdomsgård.  

 

Vänsterpartiet är det enda partiet i nämnden som vill riva upp beslutet och låta 

Reactor bedriva sin verksamhet på sin nuvarande plats. Det finns andra partier 

som har varit högljudda i lokaltidningar etc. och sagt att beslutet är fel men 
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häromveckan kunde vi läsa att hela nämnden står bakom beslutet, förutom 

Vänsterpartiet. 

 

Vi delar förvaltningens bedömning om att överklagan ska lämnas utan bifall, 

eftersom vid en laglighetsbedömning så har ingenting olagligt skett. Oavsett vad 

man anser om detta så står det klart att hela hanteringen av beslutet har skötts 

olämpligt, om än lagligt, och därför bör beslutet tas i en lugn och korrekt gång 

av politikerna i stadsdelsnämnden. Genom att göra detta får vi även se klart och 

tydligt vilka som i så fall skulle vara ansvariga för en eventuell flytt, något som 

ingen verkar veta i dagsläget.  
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§ 11 a 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Vasalund IF 

  

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden avslår Vasalund IF:s ansökan om drop in-fotboll under 

sommarlovet i sin helhet.  

 

2. Stadsdelsnämnden beviljar delvis bidrag med 49 000 kronor till Vasalunds IF 

för sommarverksamhet för flickor och avslår delvis samma ansökan om 25 000 

kronor. 
 
Ärendet 
Vasalund IF har lämnat in två bidragsansökningar: 58 000 kronor för drop in-

fotboll för barn och ungdomar 7-20 år under sommarlovet och 74 000 kronor för 

sommaraktiviteter för flickor.  

 

Förvaltningen bedömer att föreningens ansökan om drop in-fotboll under 

sommarlovet inte i tillräckligt hög grad bedöms medföra ett mervärde för 

förvaltningens verksamhet. Förvaltningen föreslår att avslå ansökan om drop in-

fotboll.  

 
Enligt förvaltningens bedömning tillför föreningens planerade verksamhet för 

flickor under sommaren ett mervärde till förvaltningens befintliga verksamhet. 

Förvaltningen föreslår att delvis bevilja Vasalund IF:s ansökan om 

sommarutflykter för flickor med 49 000 kronor. Förvaltningen föreslår att 

resterande del av ansökan om 25 000 kronor avslås.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-501-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 b 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Greater Jalalabad 
Association, Sweden 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Greater Jalalabad Associations ansökan om 50 000 

kronor i sin helhet. 

 
Ärendet 
Greater Jalalabad Association har lämnat in en bidragsansökan om 50 000 

kronor för att bekosta nästa verksamhetsår. Föreningens verksamhet ska bestå av 

kulturella aktiviteter och temamöten.   

 
Förvaltningens bedömning är att föreningens ordinarie verksamhet inte på ett 

tydligt sätt ligger i linje med de prioriterade fokusområdena om verksamhet för 

barn och unga eller verksamhet som leder till ökad trygghet. Förvaltningen ser 

heller inte att den ordinarie verksamheten skapar ett konkret mervärde till 

stadsdelsnämndens verksamhet. Förvaltningen föreslår att avslå föreningens 

ansökan i sin helhet.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-496-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 
Jäv 
Basit Choudhury (M) anmälde jäv och deltog ej i beslutet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

18 december 2018 
 

Sida 18 

 

 

  

§ 11 c 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Naturskyddsföreningen 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar delvis Naturskyddsföreningens ansökan med bidrag 

med 100 000 kronor för verksamhet för barn och ungdomar i Husby och 

Rinkeby, samt avslår delvis samma ansökan med 66 250 kronor. 

 
Ärendet 
Naturskyddsföreningen har lämnat in en bidragsansökan om 166 250 kr för 

barn- och ungdomsverksamhet som syftar till att genom delaktighet väcka 

målgruppens intresse och engagemang för natur- och miljöfrågor.  

 
Förvaltningen ser positivt på föreningens verksamhet för barn och ungdomar i 

stadsdelsområdet. Utifrån sin fleråriga erfarenhet av verksamhet i Husby för 

ungdomar bedömer förvaltningen att föreningen har goda möjligheter att 

engagera målgruppen. Förvaltningen anser att föreningens planerade verksamhet 

tillför ett konkret mervärde för stadsdelsnämndens verksamheter.  

 

Utifrån en samlad bedömning av hur många ungdomar föreningen beräknar nå 

och under vilken tidsperiod verksamheten ska pågå föreslår förvaltningen att 

delvis bevilja ansökan med 100 000 kronor och delvis avslå samma ansökan 

med 66 250 kronor.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-502-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 d 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Akropol basket 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Akropol baskets ansökan om 150 000 kronor. 

 
Ärendet 
Akropol basket har lämnat en bidragsansökan om 150 000 kronor för att bekosta 

lön för basketledare, att måla en basketplan och att skapa ett stolthetsskåp.  

 

Förvaltningens bedömning är att de olika kostnadsposterna inte ligger i linje 

med riktlinjerna för föreningsbidrag. Förvaltningen föreslår att avslå ansökan i 

sin helhet.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-534-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 e 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Shanta idrottsförening 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar Shantas ansökan om bidrag med 50 000 kronor för 

att starta en basket/gymnastikserie för barn och unga kvinnor. 

 
Ärendet 
Shanta har lämnat in en bidragsansökan om att inom ramen för rörelseglädje, 

hälsa och motion genomföra fysisk träning i grupp för barn och unga kvinnor i 

Rinkeby. Syftet att stärka målgruppens självkänsla och självförtroende. 

 

Enligt förvaltningens bedömning finns förutsättningar för att Shanta ska kunna 

nå den beskrivna målgruppen. Förvaltningen ser positivt på att fler meningsfulla 

fritidsaktiviteter kan erbjudas för barn och ungdomar, särskilt för flickor och 

kvinnor. Budgeten för aktiviteterna bedöms som rimlig och förvaltningen 

föreslår att bevilja ansökan i sin helhet.    

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-531-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 f 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – ABF Stockholm och Ung 
Gemenskap 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ABF Stockholms och Ung Gemenskaps ansökan om 

150 800 kronor för ungdomsverksamhet i sin helhet. 

 
Ärendet 
ABF Stockholm och Ung Gemenskap har lämnat in en gemensam ansökan om 

att bedriva verksamhet för att skapa en mötesplats i Akalla för ungdomar i 

åldern 16-21 år.   

 
Förvaltningen ser positivt på föreningarnas engagemang för målgruppen i Akalla 

men bedömer inte att ansökan uppfyller kraven i riktlinjerna. Utifrån den 

verksamhet som ansökan avser bedömer förvaltningen att det krävs relevant 

erfarenhet av att bedriva liknande verksamhet. Förvaltningen föreslår att 

föreningarnas gemensamma ansökan avslås.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-542-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 g 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Verdandi 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar Verdandi bidrag med 230 000 kronor för 

sommarverksamhet och med 76 000 kronor till verksamhet övriga skollov. 

Sammantaget föreslås Verdandi beviljas bidrag med 306 000 kronor för 2019. 

 
Ärendet 
Verdandi har lämnat in två bidragsansökningar: 230 000 kronor för 

sommarverksamhet och 76 000 kronor för verksamhet under sportlov, påsklov, 

höstlov och jullov 2019.  

 
Enligt förvaltningens bedömning finns goda förutsättningar för att Verdandis 

verksamhet kan komplettera den lovverksamhet som förvaltningen genomför 

och bidra med ett konkret mervärde. Förvaltningen ser särskilt positivt på att 

föreningen arbetar uppsökande, att de möjliggör för ungdomar att upptäcka 

andra delar av Sverige under sommaren och att de har en bevisad förmåga att nå 

ett stort antal deltagare. Sammantaget föreslås Verdandi beviljas 306 000 kronor 

för 2018. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-540-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 h 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Norra Järva Scoutkår 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar Norra Järva Scoutkår bidrag med 60 000 kronor för 

ett koncept kallat familjescouting.  

 
Ärendet 
Norra Järva Scoutkår har lämnat in en bidragsansökan om 60 000 kronor för att 

engagera barn i åldern 6-7 år att tillsammans med sina föräldrar delta i 

anpassade aktiviteter.  

 
Enligt förvaltningens bedömning finns förutsättningar för att föreningen på ett 

positivt sätt kan komplettera den verksamhet som förvaltningen erbjuder 

målgruppen. Förvaltningen föreslår att föreningen beviljas bidrag med 60 000 

kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-539-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 i 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – AIF Kista 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår AIF Kistas ansökan om 100 000 kronor i sin helhet. 

 
Ärendet 
AIF Kista har lämnat in en ansökan om 100 000 kronor för att bedriva 

fotbollsverksamhet under samtliga skollov 2019. Den totala summan ska täcka 

pokaler, priser, medaljer, domarvode och planhyror.  

 
Eftersom förvaltningen redan har ett utbud av fotbollsaktiviteter för barn och 

ungdomar i stadsdelsområdet bedöms de föreslagna aktiviteterna inte att tillföra 

ett konkret mervärde.  

 

Förvaltningen föreslår att avslå AIF Kista ansökan i sin helhet.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-541-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

18 december 2018 
 

Sida 25 

 

 

  

§ 11 j 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Svensk-Grekiska 
föreningen i Norra Stockholm 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Svensk-Grekiska föreningen i Norra Stockholms 

ansökan om 180 000 kronor i sin helhet. 

 
Ärendet 
Svensk-Grekiska föreningen i Norra Stockholm har lämnat in en ansökan om 

180 000 kronor för att bedriva läxhjälp.  

 
Förvaltningen bedömer inte att de medförda kostnaderna för att bedriva läxhjälp 

är rimliga. Vidare erbjuds redan läxhjälp av flera aktörer i stadsdelsområdet. 

Den föreslagna verksamheten bedöms inte tillföra ett tillräckligt högt mervärde 

till förvaltningens egen verksamhet. Förvaltningen föreslår att avslå Svensk-

Grekiska föreningen i Norra Stockholms ansökan i sin helhet.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-543-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 k 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Somaliska Minoritets 
kvinnor och barn förening 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Somaliska Minoritets kvinnor och barn förenings 

ansökan i sin helhet. 

 
Ärendet 
Somaliska Minoritets kvinnor och barnförening har lämnat in en bidragsansökan 

om 182 000 för att genomföra verksamhet som syftar till att motverka 

våldsbejakande extremism och radikalisering.  

 
Förvaltningen ser positivt på föreningens engagemang i stadsdelsområdet. 

Föreningen vill genomföra verksamhet och aktiviteter i syfte att motverka 

radikalisering och våldsbejakande extremism. Förvaltningens bedömning är att 

föreningsbidrag inte är den bäst lämpade formen för samarbete kring dessa 

frågor. Därför föreslår förvaltningen att avslå ansökan i sin helhet. Förvaltningen 

fortsätter gärna dialogen med Somaliska Minoritets kvinnor och barn förening 

om hur ett samarbete skulle kunna se ut.    

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-545-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 
Jäv 
Galina Monsalves Leal (S) anmälde jäv och deltog ej i beslutet. 
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§ 11 l 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Svensk-Grekiska 
Kvinnoföreningen i Rinkeby 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Svensk-Grekiska Kvinnoföreningens ansökan om 

50 000 kronor för aktiviteter för kvinnor i sin helhet. 

 
Ärendet 
Svensk-Grekiska Kvinnoföreningen i Rinkeby har lämnat in en bidragsansökan 

om 50 000 kronor för aktiviteter för kvinnor.   

 

Förvaltningen ser positivt på föreningens syfte att engagera kvinnor i 

närområdet i meningsfulla aktiviteter. Föreningen söker medel för föreläsningar, 

seminarier och studiebesök. Den ekonomiska redogörelsen för hur bidraget ska 

användas mer specifikt är oklar och därför svår att ställning till. Verksamheten 

bedöms inte i tillräckligt stor utsträckning ligga tydligt i linje med riktlinjernas 

prioriterade fokusområden. 

 

Förvaltningens helhetsbedömning är att avslå Svensk-Grekiska 

Kvinnoföreningen i Rinkebys ansökan i sin helhet. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-544-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 m 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Eritreanska föreningen i 
Husby, Kista och Akalla 

  

Beslut 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden avslår ansökan från Eritreanska 

föreningen i Husby, Kista och Akalla i sin helhet. 

 
Ärendet 
Eritreanska föreningen i Husby, Kista och Akalla har lämnat in en ansökan om 

121 000 kronor för verksamhet som syftar till att skapa gemenskap, trygghet och 

integration.  

 
Föreningen har inte beskrivit vad den praktiska verksamheten ska bestå av och 

hur aktiviteterna planeras att genomföras. Det är därför svårt att göra en 

bedömning av vilka förutsättningar som finns för att nå målgruppen och att 

lyckas med den planerade verksamheten.  

 

Utifrån en helhetsbedömning av ansökan föreslår förvaltningen att avslå 

ansökan.     

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-503-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 n 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Husby Fotbolls Förening 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Husby Fotbolls Föreningens ansökan om 30 000 

kronor i sin helhet. 

 
Ärendet 
Husby Fotbolls Förening har lämnat in en bidragsansökan om 30 000 kronor för 

att bedriva fotbollsverksamhet under alla skollov för barn i åldern 10-16 år. 

 

Enligt riktlinjerna ska verksamheten tillföra ett mervärde till stadsdelsnämndens 

egen verksamhet. Eftersom förvaltningen redan erbjuder likartad verksamhet för 

målgruppen bedöms aktiviteterna inte i tillräckligt hög utsträckning tillföra ett 

konkret mervärde. 

 

Förvaltningen föreslår att avslå Husby Fotbolls Förenings ansökan i sin helhet. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-538-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Niklas Thorén (V) lämnade ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de bägge förslagen mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  

Reservation 
Niklas Thorén (V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag enligt följande: 

 

- Att stadsdelsnämnden beviljar Husby Fotbolls Förenings ansökan om 30 000 

kr i sin helhet. 

 

Husby FF har i flera år bedrivit sommaraktivitet med målgrupp barn mellan 10-

16 år. Sommarverksamheten har varit mycket lyckad och bedrivs av lokala 

eldsjälar. Varje sommar är det fullsatta ”klasser”, med dagliga turneringar och 
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priser till barnen som ger extra motivation. Husby FF har kommit att bli en 

viktig kraft, deras sociala engagemang är viktigt och utgör förebilder till 

områdets unga. 

 

Att förvaltningen inte vill bevilja föreningen 30 000 kr med motiveringen att 

fotbollsverksamhet på sommaren redan finns, utgör i sin tur inte att neka Husby 

FF bidrag till sommarlovsverksamheten. Riktlinjerna säger att det ska vara en 

lokal förening som ger stadsdelen ett mervärde. Vi anser att båda dessa krav är 

uppfyllda. Verksamheten har positiv inverkan på området i form av att gynna 

barns fysiska hälsa, samt är community-byggande. 

 

Vänsterpartiet anser att förvaltningen ska bevilja Husby FF sitt anslag på 30 000 

kr till sommarlovsaktiviteter. 
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§ 11 o 
Fördelning av bidrag till föreningar – sammanställning 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår helt, med hänvisning till gällande riktlinjer, 

ansökningar från följande föreningar; 

 

Husby Föräldrar Förening  

Ofullständig ansökan.  

 

Rinkeby Run 

Ofullständig ansökan.  

 

Unga Örnar Turbo 

Ofullständig ansökan.  

 
Atletico Rinkeby IK 

Ofullständig ansökan.  

 

Somaliska kulmiye förening 

Ofullständig ansökan.  

 
Rinkeby föräldrarrådets förening 

Ofullständig ansökan.  

 

Detta är vi (Rinkebystråket förening) 

Ofullständig ansökan.  

 

Svensk-Eritreanska Solidaritetsrörelsen i Kista 

Ofullständig ansökan.  

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bland annat de 

villkor som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och 

redovisning. Sista dag att ansöka om föreningsbidrag för 2019 var den 1 oktober 

2018.  

 

Totalt har 22 föreningar ansökt om bidrag. Av dessa har 14 föreningar efter 

kompletteringsbegäran och utgången kompletteringstid inkommit med 

fullständiga ansökningar. Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar om avslag 

för övriga åtta ansökningar eftersom de är ofullständiga. 
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Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-618-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    

 

Elvir Kazinic (S) lämnade ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med det.  

Beslutsgång 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de bägge förslagen mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Elvir Kazinic m. fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag enligt följande: 

 

- Att bifalla förvaltningens förslag till beslut samt 

- Att besluta att de nu icke utnyttjade medlen för föreningsbidrag (1 035 000) 

reserveras för en ny utlysning av möjligheten att söka föreningsbidrag som 

behandlas vid nämndens sammanträde i april 2019. 

Föreningslivet är en jätteviktig del av civilsamhället i våra stadsdelar. Många av 

våra invånare är relativt nya i Sverige och har därmed inte med sig den starka 

folkrörelsetraditionen som varit en viktig del i framväxten av det 

välfärdssamhälle som under de senaste dryga hundra åren vuxit fram och 

kommit att prägla livet i Sverige. Genom detta har det blivit möjligt för alla att 

utvecklas efter sina förutsättningar och utan ekonomiska begränsningar. 

Föreningarna har också varit en viktig del i bildningsverksamhet som förutom 

det traditionella skolväsendet varit en förutsättning för alla att skaffa sig 

utbildning för att få arbete och på så sätt kunna försörja sig och sin familj.  

 

Därför är stöd till föreningar viktigt. Det gäller såväl utbildning i att driva en 

förening på ett korrekt sätt så att de formalia som krävs enligt stadgar etc kan 

hanteras. Men inte minst är det viktigt att det ges ekonomiska förutsättningar för 

att bedriva verksamheter och på så sätt medverka till att kanske framför allt barn 

och unga får en meningsfull fritid. Genom att de blir aktiva i en förening lär de 

sig många färdigheter som på ett utmärkt sätt kompletterar den obligatoriska 

skolan. 

 

Förutom de rena föreningsbidragen samarbetar förvaltningen med civilsamhället 

genom IOPer, vilket innebär ett mer långvarigt samarbete. För mindre och 
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kanske inte lika etablerade föreningar med större organisation utgör 

föreningsbidraget en viktig komponent för att utveckla verksamheten. 

För 2019 har nu 22 föreningar ansökt om föreningsbidrag. Av dessa var 

majoriteten ofullständiga och efter möjligheten att komplettera återstod endast 

14 fullständiga ansökningar. Det är ett mycket litet antal i ett område där 

föreningar spelar en stor roll i civilsamhället. Detta måste ses som ett 

misslyckande för Stadsdelsnämndens ambitioner att samarbeta med  

 

Totalt sett innebär förvaltningens förslag till beslut att endast en tredjedel eller 

565 000 kr av de avsatta medlen på 1,6 mnkr utnyttjas i detta beslut. 

Mot denna bakgrund föreslår vi att en ny ansökningsomgång utlyses omgående 

så att det nu outnyttjade anslaget kan användas vid en beslutsomgång vid 

nämndens möte i april och där föreningar kan lämna in nya ansökningar senast 

den 15 februari 2019. Inför denna ansökningsomgång måste ansträngningarna 

att nå ut till föreningar öka och uppsökande verksamhet genomföras. 
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§12 
Förordnande att begära handräckning enligt 43 § lag med särskilda 
bestämmelser om vård av unga (LVU) 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att biträdande enhetschef  Patrik Bálint och 

biträdande enhetschef Patricia Kazimiercz inom enheten för 

ensamkommande barn ska få förordnande att enligt 43 § 1 stycket 2 punkten 

LVU, inom nämndens ansvarsområde, begära handräckning av 

Polismyndigheten eller, i särskilda fall, Kriminalvården för att genomföra 

beslut om vård eller omhändertagande. 

2. Polismyndigheten ska genom protokoll underrättas om detta beslut. 

3. Omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Enhetschefer och biträdande enhetschefer inom individ- och familjeomsorg 

behöver för att genomföra beslut om vård och omedelbart omhändertagande 

kunna begära polishandräckning enligt 43 § 1 stycket 2 punkten LVU. Beslut om 

polishandräckning kan inte delegeras, däremot kan särskilt utsedda tjänstemän 

förordnas att fatta sådana beslut. Med anledning av personalförändring behöver 

ett nytt beslut om förordnande fattas avseende biträdande enhetschef Patrik 

Bálint och biträdande enhetschef Patricia Kazimiercz.   
 

Tjänstemän som enligt tidigare beslut innehar ett förordnande: Cecilia Correa, 

Eva Klintwall, Helena Holmberg, Charlotte Ewaldh, Sara Lagerholm, Malin 

Jakobsson, Patric Näsström, Ulrika Hammarén, Åsa Berndtsson, Annica Toll, 

Anette Höög, Emina Setkic (till och med 2018-12-21), Jennie Godorée, Sara 

Ideström. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 3 december 2018.  

      Dnr 1.2.5.-621-2018.  
 

     Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
 

 
 
 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

18 december 2018 
 

Sida 35 

 

 

  

§ 13 
Verksamhetschef enligt Hälso- och sjukvårdslagen till Kista vård- 
och omsorgsboende samt Rinkeby vård- och omsorgsboende 
 

Beslut 
1. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd utser enhetschef Eva Ingstrand till 

verksamhetschef enligt Hälso-och sjukvårdslagen (2017:30) för hälso-och 

sjukvården vid Kista vård- och omsorgsboende samt Rinkeby vård- och 

omsorgsboende.  

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Enligt hälso-och sjukvårdslagen (HSL) ska vårdgivaren utse en person som 

ansvarar för verksamhet som rör hälso-och sjukvård i särskilda boendeformer. 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd är vårdgivare för Kista vård-och omsorgsboende 

och Rinkeby vård- och omsorgsboende, och är därmed skyldig att utse 

verksamhetschef enligt HSL för dessa boenden. Förvaltningen föreslår att Eva 

Ingstrand från och med 19 december 2018 utses till verksamhetschef för hälso- 

och sjukvården på Kista vård- och omsorgsboende samt Rinkeby vård- och 

omsorgsboende. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 27 november 2018.  

      Dnr 1.1.-615-2018.  
 

     Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 14 
Betänkande ”Nya regler om faderskap och föräldraskap” SOU 
2018:68  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Regeringskansliet har remitterat betänkandet Nya regler om faderskap och 

föräldraskap (SOU 2018:68). I betänkandet föreslås förändringar av 

föräldrabalkens regler om faderskap och föräldraskap. Utredningen föreslår även 

en enklare hantering och modernisering av bekräftelse av faderskap genom att 

möjliggöra att bekräftelsen sker elektroniskt inom 14 dagar från barnets födelse. 

 

Utredningen anser att föräldraskapspresumtion ska likställas med 

faderskapspresumtion vilket ska bidra till en mer jämlik föräldrabalk som 

bortser från kön, sexuell läggning eller könstillhörighet. 

Föräldraskapspresumtionen ska också likställas med faderskapspresumtion då 

barnet tillkommit vid assisterad befruktning. Äktenskapet får rättslig verkan för 

föräldraskapet vid barnets födelse. 

 

Förvaltningen är i stort positiv till de förslag på ändringar som presenteras i 

betänkandet. Angående elektronisk bekräftelse av faderskap/föräldraskap inom 

14 dagar, menar förvaltningen att en mer rimlig tidsfrist är tre till fyra veckor 

och att denna tidsfrist bör gälla redan då ikraftträdandet av nya reglerna sker. 

  

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 19 november 2018.  

Dnr 1.5.1.-485-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 15 
Brukarundersökning inom funktionsnedsättning 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till handlingarna. 

 

Ärendet  
En stadsövergripande brukarundersökning inom verksamhetsområdet 

funktionsnedsättning genomfördes under våren 2018. Undersökningen har 

skickats till samtliga personer som hade insatser i form av daglig verksamhet, 

hemtjänst, korttidshem, korttidstillsyn och barnboende. Brukarundersökningen 

när det gäller bostad med särskild service har genomförts under hösten 2018 och 

resultatet är ännu inte klart utan kommer att presenteras senare.  

  

Förvaltningen har analyserat resultaten och konstaterar att 

brukarundersökningen visar på goda resultat inom flera områden.  

Förvaltningens olika verksamheter har analyserat resultaten och identifierat 

områden som behöver utvecklas och förbättras. Dessa utvecklingsområden 

kommer att tas med i enheternas verksamhetsplaner för 2019 där mål och 

arbetssätt beskrivs.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 29 november 2018.  

Dnr 1.2.1.-597-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 16 
Brukarundersökning inom socialpsykiatri 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till handlingarna. 

 

Ärendet  
En stadsövergripande brukarundersökning inom verksamhetsområdet 

socialpsykiatri genomfördes under våren 2018. Undersökningen har skickats till 

samtliga personer som hade insatser i form av boendestöd, sysselsättning, 

gruppboende, stödboende och hem för vård och boende (HVB).  

Förvaltningen har analyserat resultaten och konstaterar att 

brukarundersökningen visar på goda resultat inom många områden.  

 

Förvaltningens olika verksamheter har analyserat resultaten och identifierat 

områden som behöver utvecklas och förbättras. Dessa utvecklingsområden 

kommer att tas med i enheternas verksamhetsplaner för 2019 där mål och 

arbetssätt beskrivs.   

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 21 november 2018.  

Dnr 1.2.1.-596-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 17 

Brukarundersökning inom äldreomsorgen i Rinkeby-Kista 2018  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av 

brukarundersökningen inom äldreomsorg 2018 avseende verksamheter inom 

Rinkeby-Kista stadsdelsområde. 

 

Ärendet  
Stockholms stad utvärderar årligen insatser och service till medborgarna genom 

brukarenkäter. Staden använder sig sedan några år tillbaka av Socialstyrelsens 

nationella enkätundersökning ”vad tycker de äldre om äldreomsorgen” för att få 

kunskap om de äldres uppfattning om vård och omsorg. 

 

Förvaltningen redovisar i detta ärende i korthet resultatet av 2018 års 

undersökning för vård- och omsorg, öppen hemtjänst och hemtjänst på 

servicehus i Rinkeby-Kista stadsdelsområde. Liksom tidigare år visar 

undersökningen att en relativt hög procent i stort sett är nöjda med den 

äldreomsorg de har. Detta gäller både Stockholm som helhet och  Rinkeby-

Kista. Dock kan man konstatera att nöjdheten inom vissa områden är lägre än 

förväntat. Resultaten är analyserade på enhetsnivå och i de fall det behövs har 

åtgärdsplaner utarbetats. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den  2018.  

Dnr 1.2.1.-591-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 18 
Markanvisning för bostäder och handel i Akalla 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Exploateringskontoret har föreslagit exploateringsnämnden att anvisa mark för 

bostäder och handel i Akalla till Akalla Centrumfastigheter AB och SMM 

Fastigheter AB. Markanvisningen innebär att SMM utvecklar fastigheten 

Mariehamn 1 och del av Stadens fastighet Akalla 4:1 utifrån ett förslag som 

bedöms kunna inrymma ca 150 lägenheter och ca 1200 kvm lokaler.  

 

Fastigheten är belägen i centrala delen av Akalla med närhet till kollektivtrafik 

(se kartbild i bilaga). Exploateringskontoret anser att projektet bidrar till 

utvecklingen av Akalla Centrum genom ett tillskott av bostäder i 

kollektivtrafiknära lägen samtidigt som det bidrar till en mer levande stadsmiljö 

och ger ett visst ekonomiskt överskott för staden.  

 

Exploateringskontoret begär att stadsbyggnadskontoret upprättar detaljplan för 

fastigheten. Närmare innehåll och utformning kommer att prövas i 

planprocessen, då bland annat behovet av förskoleplatser samt behovet av 

bostäder enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade och/ eller 

socialtjänstlagen kommer att hanteras.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 november 2018.  

Dnr 1.6.-584-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

Jäv 
Asi Rebbati (L) anmälde jäv och deltog ej i beslutet. 
 
Särskilt uttalande 
Elvir Kazinic m fl. (S) lämnade ett särskilt uttalande enligt följande: 
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Vi Socialdemokrater välkomnar förslaget till beslut att bygga bostäder och 

affärer i Akalla. Enligt planen är byggnationen avsedd att utföras i fyra 

huskroppar med bostadshus med garage och handel i bottenplanen. Den nya 

byggnationen kommer att medföra mer trafik (rörelse av människor och fordon) 

för att inte tala om fler boende, bostadsinnehavare med sina familjer som ska bo 

där. Det innebär att fler också ska lockas till handel/shopping, mat och service.  

Enligt planen ska den befintliga parkeringsytan som utnyttjas idag av besökarna  

ICA affären tas bort. Det är oklart om det planerade garaget ska kompensera för 

den borttagna parkeringsytan.  

  

Parkeringsläget i Akalla  

Det råder en enorm parkeringsbrist för besökare och boende i Akalla i 

dagsläget. Det blir ytterligare en försämring om man tar bort den befintliga 

parkeringsytan vid ICA affären i samband med det planerade projektet utan 

någon kompensation (gällande nya parkeringsytor).  

Hur tänker man kring parkeringsfrågan? Var parkerar man sin bil medan man 

handlar, besöker restaurang, träffar andra människor, mm?  
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§ 19 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
 
Inkommen skrivelse 1  
Skrivelse om ” Öppna en gata för allmänna trafik” från Asi Rebbati (L). 

 
Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

 

Inkommen skrivelse 2 
Skrivelse om ” En varm vinter till alla” från Asi Rebbati (L).  

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

  

Inkommen skrivelse 3 
Skrivelse om ”Stärk föreningslivet i Rinkeby” från Elvir Kazinic (S). 

 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  
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§ 20 
Postlista 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 
 
Ärendet  
Anmälan av postlista från och med den 7 november till och med den 5 december 

2018. 
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§ 21 
Uppdragslista 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 5 december 2018. 
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§ 22 
Konferenser och utbildningar 
 

Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 23 

Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 14 november 

2018, samt pensionärsrådets och rådet för funktionshinderfrågors gemensamma 

sammanträde den 12 december 2018. 
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§ 24 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna 

 

Ärendet  
Anmälan av protokoll från nämndens råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde den 14 november, samt pensionärsrådets och rådet för 

funktionshinderfrågors gemensamma sammanträde den 12 december 2018. 
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§ 25 
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  

Följande delegationsbeslut anmäldes. 

 
 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2018-12-11 Personalärende – 

Överenskommelse 

 

 Ulla Thorslund  

stadsdelsdirektör 

2018-12-13 Personalärende – 

Överenskommelse 

 

 Ulla Thorslund  

stadsdelsdirektör 
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§ 26 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m. 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmäldes följande inkomna dokument: 

 

1. Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, förvaltningsgruppsprotokoll 2018-12-14 
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Tack och jul- och nyårshälsning 
 

Stadsdelsnämndens ordförande framförde en jul- och nyårshälsning till nämnden 

och förvaltningens tjänstemän och tackade för utfört arbete under det gångna 

året.  

 

Stadsdelsdirektören framförde också ett tack till nämnden och tjänstemännen för 

det gångna året. Och önskade alla en god jul och ett gott nytt år.  

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


